
 

Mondelinge vragen 12 juli 2018 

Op dinsdagavond 3 juli 2018 sprong een man van de Muntbrug af en kwam op een roeiboot van URV 

Viking terecht. Gevolg: de roeiboot in tweeën en de springer had een verwonding opgelopen. Dit 

incident ging nog maar ‘net goed’, maar als de springer enkele luttele honderdsten van een seconde 

eerder of later had gesprongen, was hij of op de roeiers terecht gekomen of had hij een roeiriem 

tegen zich aan kunnen krijgen.  

Ieder jaar wordt het drukker en gevaarlijker op het Merwedekanaal. Met warm weer gaan jongeren, 

kinderen en volwassenen zwemmen en springen ze van bruggen. Student & Starter, D66 en VVD 

maken zich grote zorgen en willen voorkomen dat het nog verder uit de hand loopt. Daarom stellen 

de partijen de volgende vragen: 

1. Mag er nu wel of niet in het Merwedekanaal (stuk van kleine 4,5 kilometer) gezwommen 

worden? 

2. Beaamt het College dat veiligheid op het water een hoge – zo niet de hoogste –  prioriteit 

moet hebben? 

De gemeente zegt dat zij niet bevoegd is om te handhaven als mensen een zwemverbod overtreden. 

Rijkswaterstaat verwijst echter weer terug naar de gemeente. Op deze manier blijft er 

onduidelijkheid bestaan over de handhaving en dat terwijl mensen doorgaan met zwemmen en 

springen van bruggen en de kans op gevaarlijke situaties aanwezig blijft, zo niet toeneemt. 

3. Is het college met Student & Starter, D66 en VVD eens dat de huidige situatie niet wenselijk 

is, en wie gaat er nu over handhaving van veiligheid op het water? 

4. Is het college bereid om met Rijkswaterstaat en andere partijen op zeer korte termijn in 

gesprek te gaan, en voor de verdere zomer losbarst met een plan van aanpak te komen hoe 

de veiligheid op het water en specifiek op het Merwedekanaal gewaarborgd kan worden en 

incidenten te voorkomen? 

5. Is het college bereid om door middel van borden langs de waterkant van het Merwedekanaal 

en op andere strategische plekken duidelijk te maken dat zwemmen hier verboden is? 

De roeiverenigingen, scouting en woonbootbewoners en anderen hebben op eigen initiatief een 

gebruikersoverleg om zo in goede samenspraak gebruik te maken van het Merwedekanaal. Ondanks 

de maatregelen die de gebruikers zelf al nemen om veiligheid op het Merwedekanaal te waarborgen, 

heeft er op 3 juli een incident plaats gevonden. 

6. Is het college bereid de regie te pakken in het maken van afspraken met alle partijen die 

actief zijn op het Merwedekanaal: roeiverenigingen, woonbootbewoners, scholen, 

watersportorganisaties et cetera? 

7. Hoe denkt het college afspraken te maken met mensen die niet in een georganiseerd 

verband zwemmen of recreëren en van bruggen af springen?  


